

PUBLICATION

Boorbool.com est édité par **Boorbool**
28 rue Victor Hugo
69002 Lyon
FRANCE

Boorbool SARL au capital de 10 000 €uros
Siret 529 523 763 00017

-

Boorbool.com website has been edited by **Boorbool**
28 rue Victor Hugo
69002 Lyon
FRANCE

LIC with share capital of 10 000 €uros
Company registration number 529 523 763 00017

CONTENUS

L'ensemble des contenus présentés sur **boorbool.com** est la propriété intellectuelle de l'entreprise **Boorbool**, sauf mentions contraires.

Les contenus, informations, photographies, vidéos et autres données sont publiés en accord avec les clients, artistes et sociétés concernées. Toutes reproductions des contenus provenant de **boorbool.com** est strictement interdites. Pour toutes demandes relatives aux contenus, merci d'adresser un email à : contact@boorbool.com

Le non-respect de ces règles peut engager la responsabilité civile et pénale du contrevenant.

-

All present on **boorbool.com** content is the intellectual property of the company **Boorbool**, unless otherwise stated.

The contents, informations, photographs, videos and other data are published in agreement with the customers, artists and companies concerned. All reproductions of the contents from **boorbool.com** are strictly forbidden. For any requests related to the contents, please send an email to: contact@boorbool.com

Failure to comply with these rules may result in civil and criminal liability for the offender.

MENTIONS LÉGALES

Mentions Légales - Legal => boorbool.com
Boorbool© - depuis 2011



HÉBERGEMENT

Boorbool.com est hébergé par **OVH**
140 quai du Sartel
59100 Roubaix
FRANCE

OVH SAS au capital de 10 000 000 €uros
Siret 424 761 419 00045

-

Boorbool.com website is hosted by **OVH**
140 quai du Sartel
59100 Roubaix
FRANCE

Simplified stock company with share capital of 10 000 000 €uros
Company registration number. 424 761 419 00045



INPI

Boorbool© est une marque déposée auprès de l'**INPI**
Institut National de la Propriété Industrielle
15 rue des Minimes - CS50001
92677 Courbevoie Cedex
FRANCE

-

Boorbool© is a trademark registered at **INPI**
French National Institute of Industrial Property
15 rue des Minimes - CS50001
92677 Courbevoie Cedex
FRANCE

